
                                                                                                                                                                                                                                                           

   
Norsk Forum for kvalitet i helsetjenesten 

 
Referat fra styremøte nr. 1 2022 

 
Tid: 10. mai kl. 16:00-17:00 
Sted: Teams-møte 
 
Til stede: Kari Elisabeth Sletnes (KES), Sigrid J. Askum (SJA), Elisabeth Huseby (EH), 
Elisabeth Cecilie Klæbo Reitan (ECKR) og Kristin Tveitnes (KT). 
 
 

 

Sak  Innhold Resultat/vedtak Ansvar/frist 
1 Godkjenning av møteinnkalling 

på e-post 
Godkjent 
 

KES 
 

2 Godkjenning av referat fra siste 
møte 

Godkjent KES 

3 Protokoll generalforsamling og 
årsregnskap 2020 

Underskrevet protokoll legges ut på nett i løpet 
av kort tid. Det samme med årsregnskap for 
2020.  

 

4. Vedtaksendring Desisorene ønsker at all informasjon skal være 
tilgjengelig 30 dager før årsmøtet og har derfor 
foreslått vedtaksendringer. Dersom årsmøtet 
avholdes i mars, kan dette bli vanskelig med 
tanke på revisorattestert regnskap. Dersom det 
holder med kun regnskap, så kan det gå.  
 
Vi undersøker med regnskapsbyrået om det er 
tilstrekkelig å ha et regnskap klart.  
 
Vi tar en gjennomgang av vedtektene på neste 
styremøte.  
 

 
 
 
 
 
 
 
KES 

5 Aktiviteter resten av året Vi må identifisere de personene som har et 
behov for det NFKH kan tilby. En mulighet er å 
samle de personene som har et spesielt ansvar 
for opplæring innen kvalitetsforbedring for å få 
til erfaringsdeling.  
 
Vi kan gjerne håndplukke deltakere og lage en 
slags tenketank eller lignende der deltakerne 
lager noe sammen. Hva blir viktig i årene 
framover? Prioritering og kvalitet, hvordan 
henger dette sammen?  
 
Vi må finne vår nisje, og vi må fornye oss for å 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



få med yngre mennesker. For å komme videre i 
dette arbeidet, ønsker styret å gjennomføre en 
lunsj til lunsj-samling i høst.  
 
For å finne en dato som passer flest mulig, 
sendes det ute en Doodle. 

 
 
 
 
 
EH 

6.  Neste møte Det vil bli innkalt til et nytt styremøte på Teams 
før ferien. 

KES 
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